
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 6/2018  

konaného dne 14. 6. 2018 
 
Přítomni: 

1. Vladimír Malý 7. Aleš Kratina (předseda) 

2. Pavel Štefan 8. Milan Vlček 

3. Vladimír Černý (místopředseda) 9. Petr Piáček 

4. Dalibor Pituch 10. Josef Mach 

5. Josef Jambor 11. Jaroslav Jirků 

6. Zdeněk Kenovský 12. Pavel Šabata 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Libor Joukl 3. Eva Dlouhá 

2. Radovan Necid 4. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Hosté: 

1. Jiří Antonů (RROS Vysočina)  

 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Různé 

5. Závěr 

 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu 
Aleš Kratina, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání a podal návrh na vyřazení bodu č. 3 „Aktuální informace 
z odboru dopravy a silničního hospodářství“. Takto upravený program byl přítomnými členy 
schválen. K zápisu z minulého jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Aleš Kratina omluvil nepřítomnost radního pro oblast dopravy a silničního hospodářství Jana 
Hyliše, a tajemnice komise Hany Strnadové.  
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Stařečská spojka 
Na jednání dopravní komise č. 5/2018 informoval Pavel Bartoš o výsledku jednání, které se 
uskutečnilo dne 30. 5. 2018 v Praze. Projednány byly předběžné výstupy ze studie trati 225 
Veselí nad Lužnicí – Jihlava a navrhované studie na železniční sítě v  Kraji Vysočina. Z jednání 
bude ze strany ODSH zpracován zápis, který bude předložen členům dopravní komise.  
Aleš Kratina doplnil informaci, že účelnost vybudování stavby bude prověřena v Technicko-
ekonomické studii na elektrizaci tratě v úseku Zastávka u Brna – Jihlava. 

o Zápis z jednání bude po zpracování uložen do datového uložiště dopravní komise. 
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Na jednání dopravní komise č. 4/2018 byla Hana Strnadová požádána, aby připravila materiál 
(stručnou anotaci problému) k silnici II/152. Materiál bude uložen na uložiště dopravní komise. 

o Aleš Kratina předložil návrh, aby materiál byl projednán po vypracování na některém  
z příštích jednání dopravní komise (pravděpodobně bude svoláno samostatné jednání 
v září 2018).  

 
Úkol: Uložit do datového uložiště dopravní komise situaci plánované zastávky na ul. Hradební 
pod názvem zastávky Hradební. 

o Aleš Kratina uvedl, že dle informací Hany Strnadové bude na základě předběžného 
jednání projektová dokumentace na akci „Zastávky veřejné dopravy ul. Hradební, 
Jihlava.“ předána ke dni 18. 6. 2018. Poté bude možné seznámit členy dopravní komise 
s konečnou verzí projektové dokumentace.  

o Do datového uložiště dopravní komise byla vložena situace širších vztahů, která je 
momentálně k dispozici. 

 
 
3. Různé 
Aleš Kratina krátce zhodnotil akci „Cyklistická jízda na podporu výstavby cyklostezky Třebíč-
Dukovany“, která se uskutečnila dne 9. června 2018. Akce se účastnilo na padesát cyklistů. Při 
startu měli cyklisté možnost podepsat usnesení, kde žádají obce, Kraj Vysočina i ČEZ, aby 
zajistili dokumentaci pro výstavbu páteřní cyklostezky podél silnic II/351 a II/152 mezi městem 
Třebíč a obcí Dukovany a aby učinili nezbytné kroky vedoucí k její realizaci. 
Aleš Kratina vyjádřil osobní názor na vhodnost záměru vybudování této cyklostezky.  
 
Na základě dotazu Pavla Šabaty informoval Aleš Kratina o problematice obchvatu silnice I/23 
v Třebíči. Tuto problematiku je třeba vnímat v širších souvislostech. Jedná se o investici státu, 
který již dopředu deklarovat určité podmínky, za jakých stavba proběhne.  
Vladimír Malý doplnil, že radnice připravuje provést na vlastní náklady vizualizace.  
 
Na jednání se dostavil člen komise Petr Piáček a Pavel Štefan. 
 
Vladimír Malý informoval o akci, kde investorem je Kraj Vysočina. Jedná se o akci II/360 Třebíč 
– Střítež, jejíž realizace si vyžádá kompletní uzavírku úseku silnice II/360 v Třebíči od okružní 
křižovatky až do obce Střítež. Kraj dle zákona umožní přístup do nemovitosti. Městský úřad 
Třebíč obdržel dopis od obyvatel, že pokud nebude zabezpečen příjezd, tak po dobu kompletní 
uzavírky pěti měsíců místní prodejny zkrachují. V této záležitosti proběhlo jednání s krajem  
a zhotovitelem stavby s požadavkem na zabezpečení alespoň omezeného příjezdu pro 
obyvatele. Stavební firma se k požadavku vyjádřila zamítavě. Aleš Kratina doplnil, že silnici je 
třeba opravit, ale přístup ze strany zainteresovaných je velmi komplikovaný. Uzavírka ještě 
nebyla schválena, budou probíhat další jednání.  
 
Na jednání se dostavil host komise Jiří Antonů. 
 
Na základě dotazu Petra Piáčka byl stanoven následný úkol. 
Úkol: Dopravní komise žádá ODSH, zda by mohl zjistit u dálkových dopravců informaci, jaké 
jsou plány na autobusových linkách Praha – Brno od září 2018. 
 
Aleš Kratina předložil návrh termínů jednání dopravní komise pro II. pololetí 2018: 
13. 9., 11. 10., 15. 11., 6. 12. 2018. 
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na 13. září 2018, od 13.00 hodin.  
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4. Závěr 
Aleš Kratina poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
Po ukončení zasedání byla pro členy dopravní komise připravena exkurze Brněnského mostu 
v Jihlavě, kde v současné době probíhá rekonstrukce. 
 
 
Aleš Kratina 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 20. 6. 2018. 
 


